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Warszawa, 26.04.2017r. 
 
 

Protokół z IV posiedzenia Uczelnianego Parlamentu Studentów 
Warszawskiego Uniwersytetu Medycznego kadencji 2016/18 

 
Posiedzenie poprowadzili:  
Marszałek UPS – Paulina Szajwaj, 
Wicemarszałek UPS – Andrzej Patyra,  
 
Obecnych Członków UPS: 24 
 
Porządek obrad: 
1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 
2. Dyskusja na temat procedowania budżetu Samorządu Studentów. 
3. Dyskusja na temat Parady Studentów. 
4. Przedstawienie wniosku o ustanowienie nagrody za działalność społeczną. 
5. Głosowanie nad wnioskiem o ustanowienie nagrody za działalność społeczną. 
6. Przedstawienie wniosku o rozpisaniu wyborów uzupełniających do ZSW i UPS. 
7. Przedstawienie poprawki zakładającej, że elekci ukonstytuują się 1 października 2017r. 

lub z chwilą rezygnacji członka zarządu. 
8. Przedstawienie poprawki zakładającej, że elekci ukonstytuują się wspólnie 1 października 

2017r. 
9. Głosowanie nad odrzuceniem wniosku w całości. 
10. Głosowanie nad poprawką nr 1 
11. Głosowanie nad poprawką nr 2 
12. Głosowanie nad wnioskiem o rozpisaniu wyborów uzupełniających do ZSW i UPS z 

uwzględnieniem przyjętych poprawek. 
13. Sprawozdanie ZS WF. 
14. Sprawozdanie ZS I WL. 
15. Sprawozdanie ZS II WL. 
16. Sprawozdanie ZS WNoZ. 
17. Sprawozdanie Komisji Dydaktyki SS. 
18. Sprawozdanie Komisji Sportu i Turystyki SS. 
19. Sprawozdanie Komisji Informacji i Promocji SS. 
20. Sprawozdanie Komisji Kultury SS. 
21. Sprawozdanie ZSS WUM. 
22. Wolne wnioski. 
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Ad. 3 
 
Przewodniczący ZSS Roman Koński przedstawił kwestię uczestnictwa w Paradzie Studentów i 
poprosił członków UPS oraz ZSW o uczestnictwo lub znalezienie reprezentantów. 
 
Ad. 4 
 
Przewodniczący ZSW Andrzej Patyra przedstawił propozycję ustanowienia nagrody za 
działalność społeczną, która miałaby być przyznawana za wybitne osiągnięcia w tej dziedzinie 
podczas dyplomatoriów poszczególnych wydziałów i fundowana z budżetu Samorządu 
Studentów Warszawskiego Uniwersytetu Medycznego. Referujący zaproponował by wniosek 
przedłożyć pani Prorektor ds. Studenckich Barbarze Górnickiej. 
 
Ad. 5 
 
Głosowanie nad wnioskiem o ustanowienie nagrody za działalność społeczną: 
ü Za – 21 osób, 
ü Przeciw – 0 osób, 
ü Wstrzymuje się  –  3 osoby. 
 
Ad. 6 
 
Przewodniczący UKW SS Marcin Wieliczko przedstawił wniosek o przeprowadzenie wyborów 
uzupełniających do ZSW i UPS. Wskazał we wniosku następujące wakaty: 
ü I WL – 2 ZSW, 1 UPS; 
ü II WL – 3 ZSW, 1 UPS; 
ü WF – 1 ZSW, 1 UPS; 
ü WLD – 1 ZSW, 1 UPS; 
ü WNoZ – 2 ZSW, 2 UPS. 
 
Ad. 7 
 
Przewodniczący ZSW Michał Cięciel przedstawił wniosek Przewodniczących ZSW zakładający, 
że elekci ukonstytuują się 1 października 2017r. lub z chwilą rezygnacji członka zarządu.  
 
Ad. 8 
 
Przewodniczący UKW SS Marcin Wieliczko przedstawił wniosek zakładający, że elekci 
ukonstytuują się 1 października 2017r.  
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Ad. 9 
 
Głosowanie nad odrzuceniem wniosku o rozpisanie wyborów w całości: 
ü Za – 0 osób, 
ü Przeciw – 24 osób, 
ü Wstrzymuje się  –  0 osób. 
 
Ad. 10 
 
Głosowanie nad poprawką numer 1, zgłoszoną przez Nicole Mazur: 
ü Za – 15 osób, 
ü Przeciw – 4 osób, 
ü Wstrzymuje się  –  6 osób. 
 
Ad. 11 
 
Głosowanie nad poprawką numer 2, zgłoszoną przez Marcina Wieliczko: 
ü Za – 11 osób, 
ü Przeciw – 9 osób, 
ü Wstrzymuje się  –  5 osób. 
 
Ad. 12 
 
Głosowanie nad wnioskiem o rozpisaniu wyborów uzupełniających do ZSW i UPS z 
uwzględnieniem przyjętych poprawek: 
ü Za – 22 osób, 
ü Przeciw – 0 osób, 
ü Wstrzymuje się  –  2 osób. 
 
Ad. 13 
 
Przewodniczący ZSW Andrzej Patyra przedstawił sprawozdanie ZS WF.  
 
Ad. 14 
 
Przewodniczący ZSW Michał Cięciel przedstawił sprawozdanie ZS I WL.  
 
Ad. 15 
 
Przewodniczący ZSW Carlo Bieńkowski przedstawił sprawozdanie ZS II WL.  
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Ad. 16 
 
Przewodnicząca ZSW Nicole Mazur przedstawiła sprawozdanie ZS WNoZ.  
 
Ad. 17 
 
Przewodniczący Komisji Dydaktyki SS Maciej Sobieraj przedstawił sprawozdanie Komisji 
Dydaktyki.  
 
Ad. 18 
 
Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki SS Paweł Kowalczyk przedstawił sprawozdanie 
Komisji Sportu i Turystyki.  
 
Ad. 19 
 
Przewodnicząca Komisji Informacji i Promocji SS Karolina Kosiacka przedstawiła 
sprawozdanie Komisji Informacji i Promocji.  
 
Ad. 20 
 
Przewodniczący Komisji Kultury SS Gaweł Gąska przedstawił sprawozdanie Komisji Kultury.  
 
Ad. 21 
 
Przewodniczący ZSS Roman Koński przedstawił sprawozdanie ZSS WUM.  
 
 
 

Przewodniczyła:     Protokołował: 
 

/~*~/        /~*~/ 
 

Paulina Szajwaj      Andrzej Patyra 


